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Irásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi )(XXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Belügyminiszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Továbbra is kaotikus a helyzet a taxiszolgáltatások piacán, avagy miért olya n
megengedő az Ubért szempillantás alatt bétiltó Kormány a taxishiénákkal szembén? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .,

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt napokban több olyan felháborító eseményrő l kaphattunk hírt, amikor taxisok, vag y

önrnalnikat taxisnak tartó egyének vertek át vagy bántalmaztak magyar állampolgárokat = és

turistákat. Legutóbb arról az esetrő l értesülhettünk, amikor a XIV . kerületben egy taxishién a

több tucat „kollégája” jelenlétében verte össze külföldi utasait, miután elszámolási vitáb a

keveredett velük. ; A hírek szerint a vita tárgyát a taxi manipulált órája váltotta ki ; melyet a

turisták útközben vettek észre, majd kiugrottak a kocsiból, és átültek egy másik taxiba, hog y

azzal folytassák útjukat. Időközben a - manipulált , taxiórás sofőr értesítette társait, és egy

szemtanú elmondása szerint , a helyszínre pillanatok alatt legalább 20 taxis érkezett, aki k

végignézték, ahogy a társuk ,bántalmazza az utasokat, sőt négyen még tettlegesen is

közreműködtek a verésben.



A szemtanú ezt látva értesítette a rend őrséget, de mire a rendőrség a helyszínre ért csak a ké t

összevert turistát találta a helyszínen. Nem sokkal később elfogták a trükköző taxist,-aki ellen

önbíráskodás megalapozott gyanúja miatt indult eljárás .

Sajnos nem egyedi esetről beszélünk, többször hallottunk már ilyen vagy hasonló er őszakos

„utasveréseket”. Ezek az esetek azért fordulhatnak elő , mert a hazai illetékes hatóságok

egyszerűen képtelenek kiszűrni az utasok és a becsületes taxisok védelme érdekében :az

engedély nélkül, vagy engedéllyel, de a szabályokat durván megszegő módon .,,dolgozó "

taxisokat . A gyanúsan pörgő taxióra sajnos általánosan ismert jelenség, ami tartósan gyengít i

Budapest , turisztíkai vonzerejét .

A taxishiénák sokszor a becsületes taxisokat is megfélemlítik, az pedig szintén mindennapos

hír, hogy első hívó szóra tömegbe verődve erőszakot alkalmazva intézik vitás ügyeiket . Ezzel

kapcsolatosan felmerül a kérdés, hogy akik végignézik az er őszakot, azokat miért nem állítjá k

elő, és miért nem indítanak ellenük eljárást, hiszen pszichikai bűnsegédekké válnak azzal ,

hogy szándékerősítő jelleggel végignézik a tettlegességet .

Az Uber szolgáltatást a budapesti bevezetése után rengeteg támadás érte, amine k

következtében a kormány törvényt módosított, és betiltott minden hasonló szolgáltatást,

ahelyett, hogy az adózási problémákat küszöbölték volna ki . Mert adózási problémák voltak,

ez igaz, de a szolgáltatás : mindenki által - átlátható rendszerben működött, és . egyetlen egy

olyan esetrő l sem hallottunk, . hogy erőszak, tettlegesség, vagy tisztességtelen fuvardíj miat t

bármelyik utas szót emelt-volna. Kimondhatjuk tehát, hogy az Ubert pillanatok alatt betilt ó

kormány a hazai taxishiénákra nem akar, vagy nem tud kell ő erővel lesújtani .

Fent leírtak okán kérem Miniszter Urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre :

I . Mit tesz, vagy szándékozik-e tenni valamit a Kormány, . hogy az engedély nélkül i

taxishiénák által elkövetett támadások megsz űnjenek?

2. Dolgoznak-e olyan szigorú szabályzási rendszer kialakításán, amely az , utasok és a

becsületes taxisok védelme érdekében örökre kiszűrné az engedély nélkül, vagy

engedéllyel, de szabályokat durván megszegő módon dolgozó taxisokat?

3. Hogyan lehetséges, hogy mire joger őssé válik egy büntetés, gyakorlatilag annyira

enyhe lesz, ami semmiféle visszatartó er ővel nem bír?



4. Hány esetben vontak be a hatóságok forgalmi rendszámot illegális taxizás miatt az

utóbbi években?

5. Nem gondolja, hogy a rend őrségnek is aktívabban kellene részt vennie az erőszakos

taxishiénák kiszűrésében és felelősségre vonásában?

6. Nem gondolja, hogy az erőszakot alkalmazó taxishiénák társai, akik végignézik a

tettlegességet, sőt, segíteni érkeznek a helyszínre, pszichikai b űnsegédekké válnak, és

ezzel ők is bűncselekményt követnek el? Ezekben az esetekben miért csak 1, 72 embert

állítanak elő és indítanak meg velük szemben büntető eljárást?

Miniszter Úr, a fenti kérdésekben várom megtisztel ő és érdemi válaszát !

Budapest, 2016. szeptember,22 .

Tisztelettel,

dr. Staudt Gábor

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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